

The Harbourview

灣景國際



# A TWIST OF CHEESE

## Seafood Fiesta Dinner Buffet

### 「芝」味狂歡海陸盛宴自助晚餐

6:30pm - 9:30pm

Sun - Thu 星期日至四

Fri - Sat, PHs & Eve 星期五至六、公眾假期及前夕

HK\$688   \$628

HK\$728   \$678

#### Signature Highlights:

Teppanyaki Station served with Raclette Cheese, Salmon Wellington with Double Cheese, Cheesy Baked Drunken Abalone, Baked Stuffed Crab Shell with Assorted Seafood and Cheese, Cheese Fondue, Baked Cheese Escargot, Deep-fried Chicken with Creamy Cheese Sauce in Korean Style, Deep-fried Japanese Cheese Roll, Lava Basque Burnt Cheesecake. etc.

#### 點題美饌：

鐵板燒配熱焗流心芝士、威靈頓三文魚配雙重芝士、芝士焗花雕醉鮑魚、芝士海鮮焗鹽蟹蓋、芝士火鍋、法式芝士焗田螺、韓式熔岩芝士炸雞、酥炸日式芝士卷、流心巴斯克芝士蛋糕等

\* Prices are subject to change without prior notice 價目如有更改恕不另行通知

\* Subject to availability 按供應情況而定



\* A complimentary Cheesy Baked Lobster (half piece) for each patron  
每位賓客可享芝士焗龍蝦1份(半隻)

\* All-you-can-eat Freshly Shucked Oysters 即開生蠔源源供應



\* Free-flow bottled soft drinks 免費暢飲玻璃樽裝汽水



☎ 3909 9088 📞 5721 2553

📍 1/F, The Harbourview, 4 Harbour Road, Wanchai 灣仔港灣道4號灣景國際1樓

🌐 <https://theharbourview.com.hk>

✉ [harbourrestaurant@theharbourview.com.hk](mailto:harbourrestaurant@theharbourview.com.hk) |  

Please contact us for flash sale details  
請聯絡灣景廳查詢  
最新快閃優惠

Selected Credit Cards 15% Off  
指定信用卡85折

• Subject to 10% service charge based on the original price • Price and offer are not valid on specified occasions. Please contact Harbour Restaurant for details • Child aged 4-11 and senior 60 or above • Cannot be used in conjunction with other promotions • Cannot be exchanged for cash and other products or services • Subject to change without prior notice • Photos are for reference only • Subject to T&C • Please visit the official website of The Harbourview for details • The Harbourview reserves the right of final decision in the event of any disputes  
• 按原價另設加一服務費 • 價目及優惠不適用於指定節日，請向灣景廳查詢 • 小童為4-11歲，長者為60歲或以上 • 不可與其他優惠共同使用 • 不可兌換現金及其他產品或服務 • 如有更改恕不另行通知 • 圖片只供參考 • 受條款約束 • 詳情請瀏覽灣景國際官方網站 • 灣景國際保留所有優惠最終使用權

灣景廳  
HARBOUR  
RESTAURANT